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 גזבר העיר - מר רונן רוזנפלד

 מבקר העירייה  - עו"ד אלישע שלם

 

 ר ו ט ו ק ו ל פ

 

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר מן המניין ואני  ע:”פרץ, רהי. 

מבקש מחברי המועצה להעלות סעיף אחד לסדר היום אישור המלצות של 

ומסכימים החברים מההזמנה  חברים בדירקטוריון במעיינות אתא

 להעלות? אני מודה לכם. 

בנקים ובתי הספר הרשומים מורשי חתימה בי"ס גיבורי  1נתחיל מסעיף 

בניהול עצמי ענת בחשבון המיועד לתשלומי הורים,   ציון בבנק המזרחיע

נקש, אושרה חיון וסרגיי גולדברג. לאחר מכן אישור מורשי חתימה בבית 

בניהול עצמי בחשבון המיועד לתשלומי הורים,  ספר שפרינצק בבנק לאומי

ועד ההורים, מישהו  גלית תורג'מן פורטל כוכבה ומוש אלון נציג הלתמנ

נמנעים, השאר  3מבקש להתייחס לסעיף הזה? מי בעד? מי נגד? מי נמנע? 

 בעד.

. אנחנו העברנו לכם את הדו"חות הכספיים של 2אנחנו עוברים לסעיף 

. מישהו רוצה להתייחס 2018 משנת החברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא

 ח? שאלות?לדו"

נרשם פה שעריכת  , לאון,כן, יש לי רק שאלה אחת. עפ"י הרו"ח החיצוני א. ניר:

סכומים בהדו"חות הם לא מדווחים עפ"י, סליחה רגע. לא מדווחים 

ולא בסכומים מדווחים כנדרש בתקני חשבונאות של המוסד. יש נומינליים 

 פה איזה סיבה שזה לא מדווח עפ"י התקנים הנדרשים?

היו עושים דו"חות  2018, סוף לא, זה דבר טכני לחלוטין. עד לשנת לאון:רו"ח 

, לחברות מתואמים לאינפלציה. זה לא היה רלוונטי בחברות כאלה

אין לזה השפעה מהותית על הדו"חות  ציבוריות, חברות שמאחדות דו"חות,

 ולכן זו הערה טכנית לחלוטין.
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 עפ"י, אז אני מבין שהדו"חות הבאים ייערכו א. ניר:

זה יכל לא, זה תמיד יהיה כי זה משהו היסטורי שנערך בצורה נומינלית.  רו"ח לאון:

קנו רכוש קבוע והיה צריך להצמיד אותו למדד, לא  להיות, סתם דוגמא,

בטוח שזה הערך שלו ולא הצמידו. אז זה משהו שהוא היסטורי, זה לא 

חלוטין. בגלל משהו שהוא משפיע וההשפעה שלו יכולה להיות מינורית ל

שאלה כללי החשבונאות נותנים את ההערה הזאת, את ההסתייגות הטכנית 

 ,כיום הזאת, אבל אין לזה משמעות אופרטיבית

 הבנתי. תודה.  א. ניר:

 תודה רבה. יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? תודה רבה. אני מודה לכם. ע:”י. פרץ, רה

גרה  היא עו"ד במקצועה מןיזוישקד  ורנליאאנחנו מעלים שני חברים גב'  

בקרית אתא ועו"ד אייל ישראלי שהוא גר בכפר ביאליק, בעל תואר 

אלה שני  ובתחומים אחרים כמו יזמות והשקעה,ומומחה בדיני נזיקין 

נמנעים. תודה רבה. אנחנו אישרנו את  3החברים. מי בעד? מי נגד? מי נמנע? 

 חברת מעיינות אתא.כמומלצים לשמש כדירקטורים באייל ועו"ד אלינור 

 

 . ברכות לחג4

 .הילה שלםאנחנו נתחיל בברכת החג,  ע:”י. פרץ, רה

 הילה שלם והתושבים.  שלם:-ה. רובין

 הילה שלם, בבקשה.  ע:”י. פרץ, רה

 תודה רבה. שלם:-ה. רובין

אנחנו בברכת חג פורמאלית של מועצת העיר ולאחר מכן נתכנס כולנו, כל  ע:”י. פרץ, רה

 כוסית. כן.  יםלהרגם החברים, 

, שנה אוקי. ראש העיר, חברי מועצה ותושבים יקרים, שנה חדשה לפנינו שלם:-ה. רובין

שבה אנחנו סוגרים את הנעשה לקראת השנה הקרבה. חודש אלול ידוע 

כחודש הרחמים והסליחות, חודש שבו אדם עושה חשבון נפש בינו לבין 

על כמה ו על מה שעשינו ולא עשינו, עצמו, בינו לבין זולתו ובינו לבין אלוהי

אנחנו נאמנים לערכים שיש בנו, על כמה פעלנו על מנת לקדם את החזון 
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שלנו, עד כמה אנו עומדים בהתחייבות שלנו ולסביבה שלנו, עד כמה אנו 

ית אתא ובסופו של יום ימייצגים ופועלים כנבחרי ציבור למען תושבי קר

הבאה אני מאחלת לכולנו שנפעל למען לשנה  כמה דברים טובים אנו עושים.

הקהילה שבחרה בנו, שנייצג ונדאג לה כי זה ייעודנו. שישיבות המועצה לא 

יהיו רק ענייניות אלא גם שקופות ומשקפות את הצרכים של התושבים. אני 

מאחלת לשיח פתוח, דמוקרטי, פלורליסטי, אני מאחלת לחשיבה חדשנית, 

אני מאחלת לעשיה  ורכי התושב.לקופסא בראיית צ יצירתית, מחוץ

אמיתית ולא לפוליטיקה קטנה. אני מאחלת שנלמד מהשנה הקודמת ונפעל 

ליצירה קהילתית ולא סימון וי על ישיבות מועצה, ובעיקר אני מאחלת 

 שנהיה לראש ולא לזנב. חג שמח ושנה טובה.

 תודה רבה.  ע:”י. פרץ, רה

שנה השם שתהיה בפרוס השנה החדשה תש"פ אני מברך אתכם שבעזרת  ע. ברבי:

של שיתוף פעולה, ש"פ שיתוף פעולה כי מקשרים את זה לחפץ חיים ממש 

בחצי דקה שאחד המתפללים שלו לא רצה לומר סליחות, אני לא אומר 

סליחות, במפגין לא אומר סליחות. ניגש אליו החפץ חיים מה קורה איתך? 

מר סליחות כמו כולם? כולם דופקים על החזה חטאנו, למה אתה לא או

אני לא חטאתי, אומר שמע, עווינו, פשענו, אשמנו, בגדנו, גזלנו, מה איתך? 

אני לא עוויתי, אני לא גזלתי ולא גנבתי ולא עשקתי ולא רימיתי אז אני לא 

אז זה אני חוזר לשיתוף פעולה, אמר לו יש ערבות הדדית, יש  עושה את זה.

שראל ערבים זה לזה. כלומר אדם חייב לדאוג לזולתו, לדאוג למחסורו, כל י

אם חסר לו, לדאוג מה קורה עם חברו וזה בזכויות שלו. מצד שני גם כשיש 

בעיה עם חברי אז זה משפיע עלי, אני חייב גם לתקן את ההבנות או את 

השוויון בנטל  הבעיות או את הצרות שחברי עשה, וזה הערבות ההדדית.

דברים עליו כל הזמן אז הוא גם קשור בעניין לא רק הגשמי אלא גם שמ

בעניין הרוחני צריך שיהיה שוויון בנטל. ואני מברך את כולם שבעזרת השם 

תהיה לכולנו שנה טובה, שנה פוריה, שנת הצלחה וכמובן לראש העיר שהוא 

מנהיג, הקברניט של הספינה הגדולה הזו אז כמובן שגם לך תהיה שנה 
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 לחת, שנה שבאמת יהיה שיתוף פעולה בין כל החברים והצלחה.מוצ

 תודה רבה. ע:”י. פרץ, רה

שני בפייסבוק אני רוצה לאחל לכולם פה את מה שאני מאחל לחברים שלי  א. נחום:

דברים בריאים ומאושרים. שתהיה שנה טובה לכל עם ישראל, למשפחות, 

 לילדים, אמן כן יהי רצון. שנה טובה.

 תודה רבה. שנה טובה. ע:”י. פרץ, רה

יתן לנו ברכה בעזרת אני מצטרף לברכות של אריה, שהקדוש ברוך הוא  א. מייזליס:

  לעשות לפחות מה שעשינו השנה.  השם בשנה הבאה

 תודה רבה.  ע:”י. פרץ, רה

 ככה, מעט ברוח הימים האלו ידוע בעולם היהודי אצלנו, אצל כולנו, שאחד ס. מושיאשווילי:

הימים הקדושים, אם לא הקדוש שבהם זה יום הכיפורים. אוטוטו, עוד 

שבועיים בערך עמוד כולנו, אגב זה יום שרוב העולם היהודי היכן שהוא 

תפילה ראשונה ביום הכיפורים זאת נמצא הולך לבתי כנסיות ומתפלל. 

תפילת כל נדרי. כל נדרי וישריי וחרמיי זאת אומרת אנחנו מתירים להתפלל 

תנו את העבריינים, כל אחד, כל מי שהחרים את השני או אסר את עצמו אי

על השני או אסר את השני על עצמו ביום הזה, ככה אני מקווה שגם אלה 

שלמעלה יתעשתו ויפסיקו עם החרמות האחד על השני. אפשר להיות 

יריבים פוליטיים אבל לא לאכל אחד את השני או להחרים אידיאולוגיה של 

חושב שקרית אתא בגדול, ברובה היא דוגמא די טובה, לא הייתי  אני השני.

אומר שעטנז, אבל להבנה, לאהבה ולאחדות בין כל הציבורים כאן, גם אחד 

שחובש כיפה שחורה, אחד שחובש כיפה סרוגה ואחד שלא חובש כיפה, 

אנחנו כולנו תפילה שבעזרת השם נשתף פעולה לשנה טובה יותר, מוצלחת 

 עם כל תושבי העיר ועם ישראל. שנה טובה ומבורכת לכולם. יותר לנו יחד

 תודה רבה, סימון.  ע:”י. פרץ, רה

כמדי שנה אנחנו נפגשים כאן במעמד מכובד זה ואני כבר עושה את זה  צ. אסולין:

יחד עם חברי עמנואל, הוא הותיק מבין חברי המועצה  26-נדמה לי בשנה ה

ית אתא יבשר רק ברכה לקריחד איתי. והמראה המכובד הזה באמת מ
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המעמד הזה הוא מאוד מכובד, מלכד כמו שאמרו חברים.  ולעומד בראשה. 

וכאן המקום באמת לומר תודה לכולם, לכל העובדים, לכל האנשים, לכל 

המשפחות, לכל חברי המועצה, לחברי אייל בר, חבר הסיעה שנבצר ממנו 

ואני רוצה  עשייה.להגיע, ולכולם שתהיה לנו שנה טובה ומבורכת, שנת 

לנצל את ההזדמנות ולהזמין את כולם, ביום שישי יש מרוץ וחשוב מאוד 

כשראש  6:45-שניתן דוגמא אישית אנחנו נבחרי הציבור והמרוץ יוצא ב

העיר מזניק אותו מהספורטק בקרית אתא, וחשוב שאנחנו נגיע. ומי שלא 

וזהו. אז  ולם.יכול לרוץ יכול ללכת. אז זו הזדמנות טובה להזמין את כ

 שתהיה שנה טובה וחג שמח לכולם.

 שנה טובה. תודה רבה.   ע:”י. פרץ, רה

וה ואדוני ראש העיר, חבריי למועצת העיר, אנחנו רואים פה את האח מ. טולדנו:

וה כזו בין כל חברי וששוררת, אנחנו צריכים לקוות שכל השנה תשרור אח

שים ראויים, עושים את המועצה. כל חברי המועצה כאן באמת חברים, אנ

מלאכתם נאמנה, אם זה לעיר, אם זה לעירייה ואם זה לתושבים כמובן. 

ואנחנו רואים את העיר שלנו עיר שנעים לחיות בה ויש לנו הגירה חיובית, 

יש כאן יזמות פרטית, יזמות ציבורית. בעזרת השם בחודשים הקרובים 

תושבי העיר, הוא יהיה אנחנו נחנוך את היכל העירייה שייתן שירות לכלל 

נגיש לכולם. אז מאחל לראש העיר ולכל החברים כאן שנה טובה, שנה 

 מתוקה, שנה פורייה ושמחה לכולם. תודה.

 תודה רבה מימון. ע:”י. פרץ, רה

   המנכ"ל. שנה טובה. ב. חזן:

יפה מאוד. אז תכלה שנה וקללותיה תחל שנה וברכותיה. שתהיה לנו שנה  ע:”י. פרץ, רה

 תודה רבה. הישיבה נעולה.  שפע. לחיים.של 

 

 סוף הישיבה


